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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen áron kapják az akkumulátorgyárak a vizet és 
az áramot?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A kormány stratégiai célja, hogy a környezetvédelmi aggályok és a lakosság tiltakozása ellenére 
Magyarországot az európai akkumulátor-értéklánc legalacsonyabb hozzáadott értékű eleme, a 
gyártás-összeszerelés egyik európai központjává tegye. Ennek érdekében nagy kapacitású 
akkumulátorgyárak települnek az országba, és ezekkel a gyártókkal a kormány jellemzően stratégiai
megállapodásokat is köt. 

Amint az közismert, ezek az akkumulátorgyárak rendkívüli vízigénnyel és villamosenergia-
fogyasztással működnek. Az alacsony, legfeljebb 20%-os hozzáadottérték-hányad mellett profitot 
termelni csak a közterhek egy részének elengedésével, alacsonyan tartott munkabérekkel és a fő 
költségelemnek számító víz-, illetve villamosenergia speciális árazásával képesek.

 

Kérem, válaszoljon kérdésemre.

Az akkumulátorgyárak és a kormány közötti tárgyalásokon született megállapodásoknak részét 
képezi a termeléshez szükséges energia és víz kedvezményes áron történő biztosítása, a 
vízkészletjárulék elengedése, illetve a szennyvízkezelés csökkentett díjjal történő biztosítása?

Kérem, hogy a gödi, a debreceni és az iváncsai akkumulátorgyárak által ténylegesen megfizetett, 
illetve a jövőben fizetendő víz- és csatornadíjakat, valamint villamosenergia-árakat gyárak szerinti 
bontásban szíveskedjék számomra megküldeni.

 



 
Várom válaszát!
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